
Protokół Nr 35/17

z posiedzenia Komisji  Środowiska i Rozwoju Wsi z 20  czerwca 2017 r. 

Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  Nr  117  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  

w godzinach od 1300 do godz. 15 00.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności, 
2) pani Grażyna Zozula-Zastępca Burmistrza Trzcianki,
3) pani Joanna Zieńko- Skarbnik gminy Trzcianka
4) pani Anna Kasperek- podinspektor Urzędu Miejskiego Trzcianki,
3) pan Jacek Kowalski - inspektor Urzędu Miejskiego  Trzcianki,
4) pan Stanisław Besaraba -przewodniczący Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony 
Przyrody i Zwierząt,
5) pani Danuta Piotrowicz -członek Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony Przyrody   

i Zwierząt,
6) pani Janina Brzozowska – członek Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony 

Przyrody i Zwierząt.
 
 Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji pan Wincenty Kilian witając 
wszystkich obecnych na posiedzeniu.

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji przypomniał porządek posiedzenia. Radni nie mieli uwag. 
 

Porządek posiedzenia:
1.Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 34/17 z 24 maja 2017 r.

4.  Realizacja  Programu  opieki  nad  zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcianka w 2017 r .

5. Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2017 r.

6.   Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 
7.  Sprawy różne.
8.  Wnioski komisji.
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9.  Zamknięcie posiedzenia.

Porządek przyjęto jednogłośnie przez aklamację. 

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu nr 34/17 z 24.05.2017 r.

Radni nie wnieśli uwag. Protokół nr 34/17 został zatwierdzony w głosowaniu: za-8  , 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 

Ad 4)  Realizacja Programu  opieki nad  zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcianka w 2017 r .

Pan  J.  Kowalski   przedstawił  sprawozdanie  cząstkowe  z   Programu   opieki  nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Trzcianka w 2017 r.  

Stwierdził,  Program  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi   oraz  zapobiegania 
bezdomności  zwierząt  w  2017  r,  realizowany  jest  przez  dwie  firmy  wyłonione 
w  przetargu  nieograniczonym.  Wyłapywanie  zwierząt  bezdomnych  oraz  ich 
utrzymanie  w  schronisku  dla  bezdomnych  zwierząt  a  także  leczenie  zwierząt 
bezdomnych  rannych  w  wypadkach  zajmuje  się  VET-ZOO  Serwis  w  Trzciance. 
Wyłapane  zwierzęta  bezdomne umieszczane  są  w schronisku  w Pile  przy  ul.  Na 
Leszkowie  oraz  w  Jędrzejewie  gmina  Trzcianka.  Na  dzień   1  stycznia  2017  r. 
w schronisku przebywało 75 psów i kotów. Od 1 stycznia 2017 r do 31 maja 2017 r 
przyjęto 29 psów i kotów  z tego  adoptowano 30 zwierząt, eutanazji poddano 2 szt a  
padło 7 szt   zwierząt.   Gmina Trzcianka  podpisała  umowę na sterylizację  psów 
i kotek  domowych oraz wolnożyjących, czipowanie psów oraz usypianie ślepych 
miotów  z  gabinetem  weterynaryjnym  Centrum  Zdrowia  Małych   Zwierząt 
w Trzciance. W okresie od  1 kwietnia 2017 r  do 31 maja wykonano 10 sterylizacji,  
wszczepiono 6 czipów oraz uśpiono  4 ślepe mioty. Więcej umów było podpisanych 
ale jeszcze nie wszystkie są zrealizowane, jest termin do końca czerwca br. Na razie 
nie ma problemów, jest też umowa z nowym gabinetem i też nie ma problemów.

W dalszej  części  posiedzenia odbyła się dyskusja nad temat sytuacji  bezdomnych 
zwierząt.  W dyskusji udział wzięli:

Pan St.  Besaraba podziękował za zaproszenie na komisję, stwierdził, że opieka nad 
zwierzętami bezdomnymi nie powinna być tylko zimą ( podanie karmy ) a latem nie 
i  niech  sobie  radzą   same  lub  umierają.  Dodał,  w  ich  azylu  jest  16  kotów 
wolnożyjących  i  te  koty  chorują  jak  każde  zwierzęta.  Trzeba  aby  te  zwierzęta 
wolnożyjące w jakimś stopniu były leczone oczywiście to zależny od gminy, gmina 
może ale nie musi. Jeśli np. kot jest chory, ma katar i roznosi katar koci na pozostałe 
koty, zwiększa ilość kotów chorych i wtedy z tym coś trzeba zrobić-nie może być 
eutanazji. W związku z takimi sytuacjami chciałby aby gmina zajęła takie stanowisko 
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i jak będą takie przypadki to takiego kotka leczyć.  Dalej dodał, następna sprawa, 
Stowarzyszenie  zwracało  się  wielokrotnie  do  gminy  o  umożliwienie   członkom 
Stowarzyszenia,  osobom  opiekującym  się kotami wolnożyjącymi z terenu gminy 
Trzcianka,  uzyskanie  pomocy w zakresie opieki i utworzenia rejestru. W innych 
gminach taki rejestr funkcjonuje a w Trzciance nie ma takiego rejestru Społecznych 
karmicieli  kotów.  Stowarzyszenie  chce  aby  była  współpraca  między  Urzędem  a 
Stowarzyszeniem.  Stowarzyszenie  podpisze  deklaracje,  że  zobowiązuje  się,  ma 
prawa, obowiązki. Niech gmina zakupuje karmę a my jako Stowarzyszenie będziemy 
to  rozprowadzać  wśród  ludzi,  nie  będzie  rozprowadzała  tylko   jedna  osoba  lecz 
ludzie, którzy chcą to rozprowadzać.

Pani J. Brzozowska stwierdziła, z tego programu nic nie jest realizowane od wielu 
lat.  Gmina stawia  plastikowe zwierzaki a nie konsultuje się z ludźmi czy to jest 
potrzebne. Wydawane są  pieniądze na monitoring a nie ratuje się żywych zwierząt. 
Jeśli chodzi o sterylizację, to nie funkcjonuje to, ponieważ, jak ktoś przychodzi do 
gminy  z  prośbą  o  sterylizacje,uzyskuje  informację,  że  nie  ma  wystarczających 
funduszy  na ten cel. Gdy taka osoba  uzyskuje zgodę  na sterylizację, to musi sobie 
radzić sama i złapać takiego  kota, a jest  to drapieżnik  i jedna osoba tego nie zrobi 
nie mając  rękawic, łapek i transporterów. Sterylizacja należy do obowiązków gminy, 
burmistrz może wydać zgodę na wyłapywanie i  sterylizację. Dalej dodała,  w tym 
roku nie ma kastracji kocurów a to jest humanitarny sposób aby nie zwiększała się 
populacja  kotów. Ponieważ nie ma sterylizacji ani kastracji,  rodzą się małe koty, 
które potem umierają w bólach, podobnie jest z psami bezdomnymi. Dalej dodała, 
1000 zł na dokarmianie kotów to jest zbyt niska kwota, potrzeby są o wiele większe.  
Poważny  problem  mają  też  działkowcy  gdzie  tych  kotów  jest  też  wiele.  Dalej 
dodała,w pierwszej  kolejności  należy „powstrzymać śmierć” wśród zwierząt  czyli 
zwiększyć pieniądze na sterylizację.

Pan St.  Besaraba dodał, jest problem i nie można dopuścić do tego aby koty chore 
błąkały się po ulicach. Nie można opiekować się tylko kotami w okresie zimowym a 
w lecie nie. W mieście nie ma możliwości taki kot aby sobie poradził sam, na wsi  
znajdzie mysz a w mieście nie. Stowarzyszenie  z własnych pieniędzy karmi koty 
w okresie letnim. Kot  jak będzie najedzony  to sobie poradzi  z chorobami, jego 
organizm będzie  odporny.  Dalej  dodał,  musi  być  powołany  Społeczny  karmiciel 
kotów i takie deklaracje ma i powinno to funkcjonować w naszej gminie. Muszą być 
ludzie odpowiedzialni, jak podpiszą deklaracje, wtedy będą działać.

Przewodniczący komisji stwierdził, czy tacy społeczni karmiciele kotów muszą  być 
usankcjonowani  prawnie,  czy  oni  nie  mogą  działać  bez  tego,  jest  to  trochę 
niezrozumiałe  Jak będą tacy karmiciele, to może okazać się, że większa kwota niż 
1000 zł nie będzie wystarczająca.
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Radny Z. Czarny wyjaśnił panu Besarabie, komisja chce pomóc aby nie było  takich 
drastycznych sytuacji, ale nie może być ataku na pracownika Urzędu. Na komisję był 
pan  zapraszany  i  temat  ten  był  dyskutowany  wielokrotnie.  Jest  pytanie,  czy 
wypełnienie takiej deklaracji coś ułatwi.

Pani G. Zozula- Zastępca burmistrza  dodała, panu St.  Besarabie chodzi o to aby 
gmina zmieniła uchwałę o ochronie i  opiece zwierząt  bezdomnych i wprowadziła 
jako  jeden  z  załączników  taką  deklarację.  Ta  deklaracja  będzie  legitymowała 
społecznych opiekunów, którzy się zadeklarują do tego aby przychodzić do Urzędu 
po  karmę i karmić wszystkie koty w mieście nie tylko na  Słowackiego. W takiej 
sytuacji będą musieli pozostali mieszkańcy miasta i wsi, chodzić do  Stowarzyszenia 
po karmę.

Radna  J.  Durejko  stwierdziła,  podziwia  działalność  stowarzyszenia,  jest  pełna 
uznania  tylko  czemu  ma  służyć  ta  deklaracja.  Nie  zawsze  wszyscy  chcą  być 
zarejestrowani, przychodzą  też ludzie którzy nie chcą  tej rejestracji ale kotami się 
opiekują. Z jedną sprawą się zgadza, na pewno musi być więcej pieniędzy na karmę 
i  sterylizację,  obecnie   jest  rzeczywiście   za  mało.  Jeśli  chodzi  o  rejestrację, 
legitymacje to w tym zakresie ma negatywne odczucia, w naszym kraju było wiele 
różnych rejestracji i legitymacji i nie zawsze się to sprawdza, a to ludzi zniechęca a 
nie  zachęca.  Jeśli  są  chętni,  którzy  chcą  karmić  te  zwierzęta,  niech  karmią  i  nie 
należy ich zniechęcać. Jeśli jest już stowarzyszenie, to jest ono zarejestrowane, to po 
co jakaś dodatkowa legitymacja. Nikt nie lekceważy  żadnego stowarzyszenia.

Pan St.  Besaraba  dodał,  społeczni   karmiciele   kotów współpracują  z  wydziałem 
ochrony Środowiska w zakresie nie tylko karmy ale także pod względem sterylizacji, 
wyłapywania bezdomnych zwierząt, chorób kotów.

Radny J.  Łastowski dodał,  czy rejestracja społecznych karmicieli  kotów rozwiąże 
problem, tego nie rozumie.

Pani G. Zozula wyjaśniła Stowarzyszeniu chodzi o to aby zgodnie z uchwałą była 
możliwość wydawania deklaracji społecznych karmicieli kotów i kto będzie chciał i 
przyjdzie. Gorzej będzie jak parę osób przyjdzie lub nikt nie przyjdzie po  deklarację. 
W takim przypadku będzie problem z podziałem karmy w jaki sposób ją dzielić na 
miasto i wieś. Dotychczas karma jest rozdzielana bez podpisywania deklaracji.

Pan J. Kowalski dodał,  problem tkwi w pieniądzach, żadnej osobie która przyszła  do 
Urzędu,  on  karmy  nie  odmówił,  dopóki  się  nie  skończyła,  tak  samo  jest  ze 
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sterylizacją.

W  wyniku  dalszej  burzliwej  dyskusji,  Przewodniczący  komisji  zaproponował 
w  najbliższym  czasie  (do  10  lipca  br.)  zorganizowanie  spotkania 
z  przedstawicielami  niniejszego  stowarzyszenia  z  udziałem  lekarza  weterynarii, 
burmistrza, przedstawicieli referatu rolnictwa  aby rozwiązać   zaistniały problem. 

 

Radna  J.  Durejko  zaproponowała,  zwiększenie   w  budżecie  gminy  środków 
finansowych na sterylizację  i zakup karmy dla kotów wolnożyjących na rok 2018.

Członkowie  komisji  poparli  wniosek  radnej  J.  Durejko  o  zwiększenie  środków 
finansowych  na sterylizację  i zakup karmy.

Komisja  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi  w  dniu  20.06.2017  r.   zawnioskowała  o  
zwiększenie  środków finansowych   na realizację Programu opieki nad zwierzętami  
bezdomnymi  w zakresie  sterylizacji i zakupu karmy dla kotów wolnożyjących.
Wniosek  został  przyjęty przez aklamację.

Ad 5) Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2017 r.

Przewodniczący komisji przedłożył  propozycje do planu pracy komisji, jak poniżej:

Lipiec
Przerwa urlopowa.

Sierpień
1. Analiza uchwały w sprawie  określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 
lata.
2. Stan przygotowań do dożynek gminnych.
3. Analiza materiałów na sesję.
4. Sprawy wniesione do  komisji.
5. Wnioski komisji i realizacja.

Wrzesień
1. Podsumowanie dożynek gminnych.
2. Wnioski komisji do  projektu budżetu na 2018 r.
3. Analiza materiałów na sesję.
4. Sprawy wniesione do komisji.
5. Wnioski komisji.

Październik
1. Przygotowanie gminy  do  utrzymania  dróg w okresie  zimowym.
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2. Analiza materiałów na sesję.
3. Sprawy wniesione do  komisji.
4.Wnioski komisji i realizacja.

Listopad
1.Spotkanie z przedstawicielem Powiatowej Inspekcji Sanitarnej w Czarnkowie.
2.Analiza materiałów na sesję.
3. Sprawy wniesione do  komisji.
4.Wnioski komisji.

Grudzień
1. Praca nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2018 r.
2. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2018 r.
3. Analiza materiałów na sesję.
4. Sprawy wniesione do  komisji.
5.Wnioski komisji i realizacja.

Plan pracy Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi  został zaopiniowany przez członków  
komisji  pozytywnie w głosowaniu: za-8, przeciw-0,wstrzymało się -0.

Ad 6)   Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 
Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał:

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 r.

Pani J. Zieńko - poinformowała, do projektu uchwały będą jeszcze autopoprawki.

Będą zwiększone wydatki bieżące o 53 tys zł, z tego 50 tys zł  na promocję gminy 
poprzez  sport   i  3  tys  zł  na  ogrodzenie  na  obiektach  sportowych.  Zwiększamy 
jednocześnie  wydatki  majątkowe o  53 tys  zł,  37  tys  zł  na  przebudowę chodnika 
i  krawężnika  na  ul.  Staszica  (  odcinek  skrzyż.  przy  Gimnazjum  nr  1  z  ul. 
Słowackiego  do  końca  płotu)  i  jednocześnie  zmniejszamy  wydatki  majątkowe 
w wysokości 90 tys zł  na przebudowę ul. Spółdzielców. Będą też zmiany w WPF na 
termomodernizację szkoły w Przyłękach i Rychliku oraz na utrzymanie  zieleni na 
OSiR.

Do największych zmian, które będą wprowadzone do budżetu należą:

w dochodach plan budżetu zwiększy się  o kwotę 62.280,00 zł, w tym :

1) 3.291,00 zł dochody w przedszkolach ( Gminne Przedszkole Nr 1, Nr 2 i Nr 3 
w Trzciance),

2) 1000,00 zł kara za odstąpienie od realizacji umowy na os. Kwiatowym,

3) 1000,00 zł dodatkowa opłata za ślub,
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4)  32.989,00 zł wpływy z udziałów w podatku dochodowym od osób prawnych,

5) 24.000,00 zł dotacja celowa z budżetu na zadania własne- z przeznaczeniem na 
dofinansowanie bibliotek szkolnych.

Wprowadza się zmiany po stronie wydatków:

1) zwiększa się o kwotę 10.000,00 zł na remonty i utrzymanie przepustów 
drogowych,

2) zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 82.000,00 zł, w tym:

a) na dokumentację techniczną modernizacji targowiska w Trzciance o kwotę 
45.200,00 zł,

b)  na przebudowę drogi na ul. Spółdzielców w Trzciance o kwotę 36.800,00 zł 
plus o kwotę 90.000 zł.

W gospodarce mieszkaniowej,  zmniejsza się  o kwotę 540,00 zł  i  przesunięcie  na 
ubezpieczenie  placu zabaw.

W administracji publicznej  zmniejsza się o kwotę 7.000,00 zł  z  wynagrodzeń a 
przeznacza na wynagrodzenie radców prawnych za zastępstwo procesowe.

W bezpieczeństwie  publicznym,  zwiększa  się  o   kwotę  1.100  zł   na  wpłatę  na 
Fundusz Wsparcia Policji.

W oświacie są następujące zmiany: 

1) zwiększenie na szkoły podstawowe  plan wydatków o kwotę 30.000,00 zł na 
zakup wyposażenia  i  pomocy  dydaktycznych oraz  na  zakup materiałów do 
remontów i konserwacji,

2) zmniejsza się o kwotę 40.000,00 zł plan wydatków na budowę oczyszczalni 
ścieków w Szkole Podstawowej w Przyłękach i  w Rychliku oraz na budowę 
placu i chodników w szkole Podstawowej w Przyłękach.

W przedszkolach, wprowadza się następujące zmiany:

1) na wniosek dyrektora Gimnazjum Nr 2  przenosi się kwotę 3.827,00 zł  
wydatków bieżących na wydatki inwestycyjne na wykonanie podłączenia do 
sieci telekomunikacyjnej,

2) zwiększa się o kwotę 24.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup nowości 
wydawniczych dla Gimnazjum Nr 1 i Gimnazjum Nr 2 ( zadanie realizowane 
w ramach „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa”).

W pozostałej  działalności,  zwiększa  się  o  kwotę  24.800,00 zł  plan  wydatków na 
termomodernizację  obiektów  oświatowych  (  Szkoła  Podstawowa  w  Przyłękach 
i Rychliku).

W pomocy społecznej, zwiększa się o kwotę 2.107,00 zł plan wydatków na odpis na 

Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, także zwiększa się o kwotę 12.567,00 zł 

7



plan wydatków  na  wynagrodzenia i pochodne  od wynagrodzeń w MGOPS.

W  pozostałej działalności, zwiększa się o kwotę 479,00 zł plan dotacji dla powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego na utrzymanie pracownika ZNP.

W rozdziale wspieranie rodziny, zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.278,00 zł na 
Zakładowy  Fundusz  świadczeń  socjalnych  MGOPS  (  realizacja   zatrudnienia 
asystenta rodziny).

W gospodarce komunalnej i ochronie środowiska, zwiększa się o kwotę  15.900,00 zł 
na opłaty za wody opadowe

W  oświetleniu  ulic,  placów  i  dróg,  ustala  się  plan  w  kwocie  9.000,00  zł  na 
modernizację oświetlenia na ul. Spółdzielców w Trzciance.

W dziale kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się  o kwotę 10.000,00 
zł plan wydatków na remont sali w Łomnicy.

W  dziale kultura fizyczna, zmniejsza się  o kwotę 16.000,00 zł plan wydatków na 
budowę boiska w Przyłękach.

W zakresie  kultury fizycznej, zwiększa się  o kwotę 2.000,00 zł wydatki na obsługę 
medyczną imprez sportowych.

Radny J. Łastowski zwrócił się z zapytaniem w sprawie realizacji budowy lodowiska 
przy Gimnazjum Nr 1

Pani  J.  Zieńko  wyjaśniła,  że  będzie  powtórny  przetarg,  ponieważ  na  pierwszy 
przetarg nie było oferty.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r.  pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

2.  Projekt  uchwały  w  sprawie  dotacji  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw. 
Wszystkich Świętych w Białej.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r.  pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/253/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok.

Pani G. Zozula wyjaśniła, zmiana dotyczy  przesunięcia kwoty  92,00 zł w ramach 
zadania „Działalność  Punktu Pomocy Kryzysowej”  oraz  przesunięcie 1200,00 zł 
z zadania „Prowadzenie gminnych świetlic wychowawczych dla dzieci i młodzieży” 
na utrzymanie GKRPA.
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Radna  J.  Durejko  przypomniała  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o  zabezpieczenie 
z  GKRPA,  kwoty  w  wysokości  5.000,00  zł,  w  tym:  3.000,00  zł  na  animatorów 
i 2.000,00 zł   na zamek powietrzny dla dzieci. Komisja Rewizyjna  wnioskowała aby 
ta kwota  była  stałym wydatkiem GKRPA.

Pani  G.  Zozula  poinformowała,  że  ta  sprawa  będzie  załatwiona,  pieniądze  będą 
zabezpieczone ( nie wiadomo czy to może być stałym wydatkiem).

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r. pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

4.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  dotyczącego 
zorganizowania nauki religii w Kościele Zielonoświątkowym w Trzciance.

Pani G. Zozula  objaśniła projekt uchwały.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r. pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się- 0.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/208/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie gminy Trzcianka.

Pani A. Kasperek wyjaśniła, zmiana  spowodowana jest wejściem w życie z dniem 
1 lipca  nowego rozporządzenia  Ministra Środowiska odnośnie sposobu selektywnej 
zbiórki odpadów. Będzie to sposób ujednolicony dla całej Polski i wszystkie gminy 
będą musiały w ten sam sposób segregować odpady. Rozporządzenie to mówi o tym, 
że  okres  przejściowy dotyczy  umów,  które są  już  zawarte.  W naszym przypadku 
mamy zawartą  umowę z firmą  Kombud dla  nieruchomości  zamieszkałych,  więc 
sposób  segregacji  do  końca  trwania  umowy  pozostaje  taki  sam.  Natomiast  nie 
przyjęto  nieruchomości  niezamieszkałych,  w   związku  z  tym,  nowo  zawierane 
umowy  z  przedsiębiorcami  będą  musiały  obowiązywać  na  podstawie  nowych 
wytycznych rozporządzenia ( z osobami, które np. mają domki letniskowe i zawierają 
umowę na czas określony- letni). Te zasady będą musiały być nowe dlatego też ta 
uchwała wskazuje nowy sposób segregacji odpadów a także w tej uchwale zmienia 
się częstotliwość odbioru odpadów  zmieszanych i biodegradowalnych z uwagi na 
fakt, że podpisana przez gminę umowa ( w trakcie umowy zmieniły się przepisy) 
i ustawa o utrzymaniu czystości, zakłada minimalną częstotliwość odbioru odpadów 
z terenów zamieszkałych i należy to zweryfikować i zmienić gdyż  było to inaczej niż 
do tej pory.

Pani G. Zozula dodała, na papierze było inaczej,  w rzeczywistości  gmina spełnia te 
normy ale  nie  było  to  uregulowane w naszym regulaminie,  więc trzeba  było ten 
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regulamin dostosować do obowiązujących przepisów. Uchwała będzie obowiązywała 
dopiero od  1 stycznia 2020 r. dla nieruchomości niezamieszkałych na terenie miasta 
i  gminy  Trzcianka.  Stawki  się  nie  zmieniają,  chyba  że  w  międzyczasie   firma 
Kombud  zrezygnuje  z  realizacji  umowy  ponieważ  obecnie   są  niezadowoleni 
i  twierdzą,  że  nic  im  się  nie  opłaca.  Nieruchomości  niezamieszkałe   (  np. 
przedsiębiorcy,  domki  niezamieszkałe)  jeśli  będą  zawierały  umowy  nowe  na 
świadczenie usług to będą musiały już według nowych zasad  segregować śmieci 
z  frakcją  na papier  oddzielnie.  Na dzień dzisiejszy  posesje  niezamieszkałe  nie  są 
objęte systemem, jest tylko odbiór opadów komunalnych.

Pani A. Kasperek wyjaśniła, nie będzie już materiałów opakowaniowych i to będzie 
się nazywało metale i tworzywa sztuczne a papier osobno.

Dalej  poinformowała  na temat konkursu „Piękna wieś”. Rozpoczyna się kolejna 
edycja konkursu „Piękna wieś” i  jest  prośba aby członkowie Komisji  Środowiska 
i Rozwoju Wsi wybrali ze swojego grona dwóch członków. Członkowie oczywiście 
nie  mogą  być  spokrewnieni  z  kandydatami  ani  też  nie  mogą  być  powiązani 
z sołectwem. Do konkursu „Piękna wieś”  zgłosiły się następujące sołectwa: Górnica, 
Łomnica, Niekursko, Pokrzywno, Przyłęki, Runowo, Rychlik, Siedlisko, Smolarnia, 
Stobno  i  Wrząca.  W  kategorii  jednorodzinny  budynek  mieszkalny,  zgłosiły  się 
następujące osoby:Małgorzata i Jacek Jędrowiak,Maria Błaszkiewicz,Iwona i Łukasz 
Szmyt,  Dorota i Adam Janiccy, Hanna Smereczniak, Aneta i Wojciech Flis, Jolanta 
Jaworska,  Maria  Jankowska,  Katarzyna  Hołówko,  Ilona  Oskaldowicz,  Ewa 
Dubiak,Irena i Andrzej Ostrowscy, Danuta i Zdzisław Szklińscy, Anna Wiśniewska, 
Wiesław  Pawłowski,  Rudolf  Jaworski.  Natomiast  w  kategorii  zagroda  wiejska 
zgłoszenia  dokonały  następujące  osoby:  Janina  i  Mieczysław   Tomelka,  Iwona 
Henriksen, Ewa i Jan Witkowscy.

Komisja  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi  w  dniu  20.06.2017r.  zaproponowała  na 
członków Komisji konkursu „Piękna Wieś”  następujące osoby: Zygmunt Czarny i 
Józef Łastowski.
Wniosek  został  pozytywnie  zaopiniowany  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r.  pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

6.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/209/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r. pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

7.  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  oraz  sposobu  powoływania  
i  odwoływania  członków  zespołu  interdyscyplinarnego  działającego  na  rzecz 
przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania.
Pani G. Zozula  wyjaśniła   członkom komisji   projekt uchwały.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r. pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  30  czerwca  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego 
parkowania na terenie miasta Trzcianki  oraz wysokości  opłat  za parkowania 
i sposobów ich pobierania.

Przewodniczący komisji poinformował, że był wniosek  na wcześniejszej sesji  aby 
zrobić 0,30 minut bez opłaty.

Radny  J.  Łastowski  zawnioskował  za  wycofaniem  tego  projektu  uchwały 
i pozostawienie  starej uchwały.

Radny R. Wilant -jest za pozostawieniem starej  uchwały.

Radna J. Durejko dodała, podstawowym argumentem  tego projektu  uchwały była 
skarga ludzi, którzy mają  tam  sklepy i podobno przez ten parkomat „padły sklepy”. 
W rzeczywistości  tak  nie  jest,  na  ul.  Żeromskiego  nie  ma  parkometru  a  sklepy 
„padają”.

Komisja  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi  w  dniu  20.06.2017  r.  zaopiniowała  projekt  
uchwały w głosowaniu: za-0, przeciw- 7, wstrzymało się- 1.

9. Projekt uchwały w sprawie likwidacji pomnika.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r. pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za-7, przeciw- 0, wstrzymało się- 1.
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10.  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Trzcianki  w  rejonie  jeziora 
Logo.

Pani  G.  Zozula  poinformowała,  projekt  uchwały  został  przygotowany  w związku 
z  wnioskiem   Bazy PCT.

Komisja  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi  w  dniu  20.06.2017r.  zapoznała  się  
z projektem uchwały.

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2017 r.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r.  pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

12.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za 
2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2016 
rok.

Komisja  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi  w  dniu  20.06.2017r.  zapoznała  się  
z projektem uchwały.

13. Projekt uchwały w sprawie absolutorium.

Komisja Środowiska i  Rozwoju Wsi w dniu 20.06.2017r.  pozytywnie zaopiniowała  
projekt uchwały w głosowaniu: za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się – 0.

Ad 7)  Sprawy różne.
Nie było  nowych spraw  do omówienia.

Ad 8)  Wnioski komisji.
Radny  Z.  Czarny  wnioskuje  o  przycięcie  żywopłotów  przy  skrzyżowaniu  ulicy 
Broniewskiego  i  Mickiewicza  (  koło  bombonierki)  oraz  przy  skrzyżowaniu  ulicy 
Mickiewicza i Staszica.

Radny M. Łuczak  ponawia wniosek o zakup równiarki. Do dnia dzisiejszego nie są 
równane drogi gminne.

Radny  R.  Wilant  wnioskuje  o   spryskanie  Roundupem  (randapem)   rosnących 
chwastów przy cmentarzu w Białej.
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Radny R. Wilant  ponawia po raz kolejny wniosek  dotyczący  naprawy chodnika 
w Białej, przy ul. Radolińskiej.  

Ad 9)  Zamknięcie posiedzenia.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

  Protokolant                                                      Przewodniczący Komisji 

       Danuta Komarnicka                                                     Wincenty Kilian
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